
 
 

Protokoll Fotö Öråd 2023-12-19  
  
  
  
Närvarande 
Sonja J, Bosse J, Melker L, Ulrika K, Johan S, Claes H, Bengt O, Bengt E, Anders L och 
Elisabet A  
  
Mötet öppnades av Johan.  
Till sekreterare för mötet valdes Bengt E 
Till justeringsmän valdes jämte ordföranden också Claes H.  
Agendan för mötet godkändes 
 
Nyinflyttade på Fotö 
Två inflyttade familjer kommer att hälsas välkomna av representanter från styrelsen.  
 
Protokoll från förra mötet 
Diskussion om hur protokollen ska skrivas med syfte att få en samsyn om det i styrelsen.  
 
Gemensam föreningslokal på Fotö – ett samarbetsprojekt mellan föreningarna 
Fotö GIF har haft ett första möte tillsammans med representanter från Fotö Öråd och 
hamnföreningen. Behovet av en föreningslokal är stort. Arbetet fortsätter med planering.  
 
Kommundialog 22/11  
Fotö Öråd var representerade vid kommundialogen som var öppen för alla 
kommuninnevånare. Kommunen berättade om arbetet med Agenda 2030, miljö och 
klimatarbetet samt presenterade appen “Pendla” som ska underlätta samåkning till jobbet.  
 
Möte om kommunikationsplattform för öråden 29/11 
På initiativ från Hönö Öråd hölls ett möte med representanter från alla öråden i kommunen. 
Johan S och Bengt E deltog från Fotö. Syftet var att tillsammans verka för att stärka 
demokratin genom att öråden åter får status som remissinstans i relevanta frågor för 
respektive ö.  
 
Rapport från kommittéerna  
Miljö 
Boende i Kilen har noterat oordning bland upplagda båtar utanför platser som Fotö 
Samhällsförening förfogar över. Styrelsen kommer att kontakta ägarna till båtarna.  
  
Trafik 
Medborgarförslag om fartbegränsning är inlämnat till kommunen. Förslaget har nått över de 
25 röster som krävs för att kommunen ska ta upp ärendet.  
Ett nytt medborgarförslag om en cykel/ gångbana från bussens vändplats till Fotö Brygga är 
inlämnat och är nu tillgängligt för röstning.  
 
Fritid och Turism 
Kommunen kommer att placera en soptunna vid Skärgårdsledens början vid fotbollsplanen.   
 
Fester och sammankomster 
Utskick om medlemsavgift och förslag till Årets Fotöbo kommer att skickas ut närmaste 
veckan. Datum för Årsmötet är ännu inte bestämt.  



 
 

 
Information från föreningarna.  
Hamnen:  
-Mittbryggan i gamla hamnen har fått ett nytt och mycket efterlängtat bryggdäck.  
  
Sion:   
-Christian var ej närvarande 
  
Skolan:  
-Vakant.  
  
Fotö Gif:  
-Inget nytt 
 
Övriga frågor 
Ett förslag har inkommit om önskemål om att sätt upp ett räcke på det befintliga trädäcket 
vid ångbåtsbryggan. Efter diskussion avslogs förslaget eftersom Samhällsföreningen inte 
har byggt trädäcket, utan endast lämnat ett ekonomiskt bidrag.  
 
 
Nästa möte: Tisdag 24-01-16 kl 19.00 i truckgaraget  
Mötet avslutas  
Ordförande tackar deltagarna.  
  
 
Fotö 2024-12-19 
 
  
Vid pennan:  Bengt Engström  
 
  
Justeras:       Johan Sellgren  Claes Hinder 
 


